

快易通已參與「短訊發送人登記制」

為協助客戶識別由「快易通」發出的短訊，快易通已登記參與通訊事務管理局辦公室的「短訊發送人登記制」。由 2024 年 12 月 30 日中午 12 時起，我們會以「#Autotoll」發出短訊予本地流動服務的「快易通」客戶；同日停用沒有「#」號開首的發送人名稱。

如有任何查詢，請致電快易通客戶服務熱線 2627 8888，或發送電郵至 cs@autotoll.com.hk。

快易通有限公司 謹啟

Autotoll has joined the SMS Sender Registration Scheme

Autotoll has joined the SMS Sender Registration Scheme under the Office of the Communications Authority to help the customer verify SMS messages issued by Autotoll. Starting from 12 noon on 30 December 2024, we will use “#Autotoll” for issuing messages to local subscribers of mobile services who are Autotoll customers, ceasing the use of the sender ID without prefix “#” on the same day.

Should you have any enquiries, please contact Autotoll Service Hotline at 2627 8888, or email cs@autotoll.com.hk.

Autotoll Limited